

HSBC Premier Elite - HealthPass Offer - Terms and Conditions

- 1. <u>HSBC Premier Elite HealthPass Offer</u> (the "Offer") is from 1 Jul 2025 to 31 Dec 2025 (both dates inclusive) (the "Promotional Period") and shall at all times be subject to these terms and conditions (the "Terms and Conditions").
- 2. The Offer is applicable only to existing Premier Elite customers of The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited (the "Bank") in the Hong Kong Special Administrative Region (the "Eligible Customers") during Promotion Period.
- 3. Eligible Customers can enjoy 12% discount on HSBC HealthPass premium monthly plan* for a maximum of 12 months and 6 members, with use of the promo code upon subscription on mobile banking app, during Promotion Period.
 - *Billing cycle is 30 days. Prices are subject to change. For details, please refer to the HSBC HK App > Well+ > HSBC HealthPass.
- **4.** The Offer is available to new HSBC HealthPass customers only, Eligible Customer is limited to use once only during Promotional Period.
- 5. HSBC Life (International) Limited ("HSBC Life") reserves the right to change these Terms and Conditions at any time and the Promotion may be withdrawn and/or terminated by HSBC Life at its discretion without prior notice to Eligible Customers. HSBC Life nor any member of the HSBC Group accepts no liability for any such change, withdrawal and/or termination.
- 6. In the event of a dispute arising out of the Promotion, the decision of HSBC Life and/or the Bank shall be final and conclusive.
- 7. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall apply and prevail.
- 8. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong.
- 9. Each of HSBC Life and the Eligible Customer submits to the non-exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong, but these Terms and Conditions may be enforced in the courts of any competent jurisdiction.

Issued by HSBC Life (International) Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability).



滙豐卓越理財尊尚-健康通行證推廣活動一條款及細則

- 1. 滙豐卓越理財尊尚-健康通行證推廣活動(「推廣活動」)適用於由 2025 年 7 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日 (包括首尾兩天)(「推廣期」),並且須符合下列一般條款及細則(「條款及細則」)。
- 2. 本推廣活動適用於推廣期間香港特別行政區的香港上海滙豐銀行有限公司(「本行」)的現有卓越理財尊 尚客戶(「合資格客戶」)。
- 3. 推廣期間,合資格客戶透過手機銀行以優惠碼購買健康通行證尊尚月繳計劃*,可享88折月費折扣優惠;優惠期為12個月及最多6位會員可享折扣優惠。
 - *付款周期為 30 日。計劃價格或會有所變動。詳情請參閱 HSBC HK App > 「Well+」 > 「滙豐健康通行證」。
- 4. 本推廣活動只適用於健康通行證之新客戶,合資格客戶於推廣期間只限使用優惠碼一次。
- 5. 滙豐人壽保險(國際)有限公司(「滙豐保險」)保留於任何情況下更改條款及細則的權利。滙豐保險亦可能運用酌情權取消及/或終止推廣活動而毋須事前通知合資格客戶。滙豐保險及任何滙豐集團成員不會為相關改變、終止及/或取消決定所引致之影響負上任何責任。
- 6. 如有任何有關本推廣活動的爭議, 滙豐保險及/或本行保留最終決定權。
- 7. 如英文譯本與中文譯本在文義上出現分歧,概以英文譯本為準。
- 8. 本條款及細則均受香港法律所管轄及按照香港特別行政區法律詮釋。
- 9. 滙豐保險及合資格滙豐客戶受香港特別行政區法律管限,並據此解釋。有關各方受香港法院之非專屬司法管轄權管轄。本條款及細則可由任何具司法管轄權之法院執行。

由滙豐人壽保險(國際)有限公司(註冊成立於百慕達之有限責任公司)刊發。